
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

Medlemmer: 

Forældre: 

Nicklas 

Annette 

Kim 

Mads 

Cecilie 

Siff 

Sussie 

 

Suppleanter: 

Dorthe  

 

Elever: 

Maja 6.b 

Selma 6.b 

 

Personale: 

Allan 

Christina 

 

Ledelse: 

Sarah 

Vibeke 

 

 

Afbud:  

Cecilie 

Dorthe 

 

Maja og Selma fra 6.b 

 

Gæster: 

Michael I, SFO-/indskolingsleder 

 

Karen Holst 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

0209 

 

0810 (Sammen om skolen) 

 

2410 (dialogmøde) 

 

0511 

 

1812 

 

0602 

 

3103 

 

0705 

 

1806 

 

1006 

Dialogmøde med UBU 

(uden deltagelse af 

Vibeke, men med 

viceskoleleder Sarah) 

  

 

Pkt. 1 Dagsorden 

 

Indhold 

15 min 

 

 

 

Rengøringen på skolen, hallen og 

andre områder. 

 

Karen Holst deltager. 

 

Hvad er den aftalte 

rengøringsstandard? 

 

 

 

Referat  

 

-Præsentationsrunde 

 

-Karen Holst orienterer om sin opgave og den kommunale rengøring, der er på Bramsnæsvigskolen. Der arbejder fast 

2½ rengøringsassistenter her på stedet. 

Der er en udfordring i tidspunktet for rengøring i hallen. Der er mulighed for at lave aftaler om en mere grundig 

rengøring, så fladerne er ryddede inden. Det kunne være en ide at ophænge en seddel i lokalet, hvilke dage der gøres 

ekstra rent i lokalet, så medarbejderne kunne gøre lokalet rengøringsklar ved at flytte tingene.  

 

Ledelsen tager det med på det månedlige møde med teknisk service og rengøring. 

Der er rengøring til ca. kl.13-14 hver dag. 

Der klargøres ugen inden skolestart. 

Rengøringen deltager på lige fod med de andre ansatte i sociale fællesskaber, og inviteres med til div arrangementer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pkt. 2 Dagsorden Indhold 

 

30 min Overnatninger mv. i SFO-tiden. 

 

Legeplads. 

 

Bus. 

 

Michael Iversen deltager. 

 

 

Referat  

 

Michael fremlægger, at pædagogerne ikke har tid i deres årsnorm til overnatninger i dette skoleår. 

 

Christina (pædagog) forklarer om puljer og tidsregistrering. Der evalueres på dette efterfølgende ift. Kommende 

skoleår og ønsket om koloni. 

Michael foreslår et mindre samarbejdsmøde med dele af bestyrelsen. Hvordan gør vi mere brug af lokalsamfundet/ 

foreningslivet? 

Michael orienterer om sine tanker omkring nyt på Grønhøjgård og til lokalsamfundet. 

 

Nicklas pointerer vigtigheden af, at der kommer en tydelig og skarp kommunikation ud omkring, hvorfor man skal 

deltage i arbejdsdag/renovering af Grønhøjgård. 

 

Forslag omkring navne:  ”Ejby & Omegn”/ ”Bramsnæs” 

 

Punktet tages op på det første møde efter sommerferien. 

 

 

 

 

Pkt. 3 Dagsorden Indhold 

60 min. Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesforperson 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

Orientering og 

informationsudveksling. 

 

Referat  

 

a) Elevrådet er ikke til stede.  

 

b) 

Herunder tilbagemelding ang. skoleudviklingssamtalen. 

Nicklas deltog i skoleudviklingssamtalen med vores nye centerchef. Der var oplæg om pausetrivsel, oplæg fra 

matematikvejlederen, fra elevrådene/ trivselsundersøgelsen og om diagnosen DLD. 

Lærer Michelle er ved at uddanne sig til læsevejleder og kan orientere om blandt andet DLD. Hun inviteres med til et 

fremtidigt møde. 

2. årgang er blevet inspireret af, at vi kunne gøre noget andet ift. Kolonierne, så de er ved at arrangere noget. 

 

c) 

Herunder præsentation af Sarah. 

 

Præsentation af Lejre Kommunes værdier. 

Kommunen har vedtaget at skolerne skal arbejde ud fra de fem værdier. Dette har der været proces på.  

Værdierne er: Tillid, respekt, ærlighed, helheden, ansvarlighed. 

 

Præsentation af skolens foreløbige fagfordeling. 

I år er fagfordelings første trin lagt ud til medarbejderne selv. Dette har de virkelig klaret med stor kompetence. 

Efter den 20.05.25 meldes der ud for de klasser, der skal have klasselærerskifte. 

 

Rigtig god nyhed: 

I skoleåret 25/26 har vi fået to gode bevillinger: 

- Vi har fået penge til at kunne køre CT i 4 lektioner i hver af vores 4.klasser i 28 uger. Der skal undersøges 

hvad det gør ved læselyst og læseløft. 

- Vi har fået midler fra Fonden fra Entreprenørskab. 

 

Der er udmeldt at det politiske udvalg har sagt nej til skolemad på Bramsnæsvigskolen. 



 

I fremtiden forventer man, at Bramsnæsvigskolens elevtal stiger til ca. 450 elever om 5 år, 

 

Juniormesterlære forventes ikke at tages i brug på skolen i det kommende skoleår. 

Der er forslag om mere information for elever og forældre i kommende skoleår. Evt. at tage den på forældremøderne 

i 5. og 6.klasse allerede. 

 

Emneugen i næste uge er aflyst i den form, som den var tiltænkt. 

 

d) Orientering fra SFO/ Christina. Det gamle kontor åbner for SFO 3. og 5.klasserne. Dette er for at tiltrække flere 

elever til at komme i SFOèn.   

Fernisering på fredag den 09.05.25 

International Børnedag den 04.06.25 

 

e) 

Orientering fra skole/Allan. Der er gang i mange ting. Der er gang i prøverne. Mundt. matematik og kristendom i år. 

Projektopgaven er blevet frivillig også om man vil give karakterer/udtalelser. Her på skolen fastholdes 

projektopgaven, dog er formen muligvis forskellig fra lærer til lærer. 

 

Forpersonen Nicklas deltager i dimissionsfesten. 

Sarah taler med 9.kl. omkring sidste skoledag den 19.maj. 

 

 

 

 

 

Pkt. 4 Dagsorden Indhold 

 

30 min Nye medarbejdere, nye forældre og 

elever. 

 

Fortsat punkt fra forrige møde. 

Er skolebestyrelsen interesseret i at 

få en større rolle i ”onboardning” af 

nye medarbejdere og nye 

elever/forældre? 

 

Kunne elevrådet have en rolle i det? 

 

Referat  

Referat fra forrige møde: 

 

Når der kommer nye elever og dermed også nye forældre til skolen i løbet af skoleåret, er det vigtigt for oplevelsen 

af at tilhøre et fællesskab, at de hurtigt får ”venner” i klassen – både voksne og børn. 

Apropos medarbejdernes oplæg fra Ane Søgaard, så er det også vigtigt for voksne at opleve, at de gøres 

”venneværdige” af andre: Det er vigtigt for forældre at føle sig som en del af fællesskabet. 

Hvad kan vi gøre for at det sker trygt og godt? 

Skolebestyrelsen vil gerne styrke forældrerådene til at tage kontakt til nye forældre og fortælle dem om de gensidige 

forventninger.  

Sussie og Siff og evt. Nicklas tilbyder at kigge på det arbejde et tidligere medlem har lavet og se, om der skal justeres 

i det.  

Punktet tages på igen 4/6. 

 

Det man som nye forældre skal vide noget om, handler om regler i klassen (f.eks. fødselsdag; størrelse på gaver, 

hvem inviterer vi, hvor afholder vi, hvordan er plejer), hvor mange arrangementer, osv. 

Christina fortæller, at klubben sender information ud til nye 4. klasser om regler og plejer. 

 

Hvordan kan vi fastholde forældreengagementet helt op i udskolingen? 

 

Bestyrelsen er ved at udarbejde en folder til forældrerådene og de roller, som forældrerådene i fremtiden skal stå for. 

Der er ligeledes lavet en lille folder til lærerne og til eleverne. 

Folderen sendes til gennemsyn hos hele skolebestyrelsen inden næste møde, hvor den tages op igen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pkt. 5 Dagsorden Indhold 

 

15 min Ønsker til Lejre Kommunes 

budgetlægning. 

Se bilag. 

 

Deadline 20. maj. 

 

 

Referat  

Bestyrelsen ønskede ikke at komme med ønsker til budgetlægningen før høringsfasen.  

 

 

 

Pkt. 6 Dagsorden 

15 min. Evt. 

Referat 

 

Mobiltelefonprincip: 

Der må gerne indskrives at ingen elever skal have div. devises. I skoleledergruppen tales der om, at devises skal væk 

fra eleverne også.  

Når klasserne er på ture, takles det lidt forskelligt. Brugen af mobiltelefoner begrænses. 

 

Kim kommer med en særlig opmærksomhed på skolepatruljen. 

 

Udendørslyset på siden ud mod fodboldbanen har sit eget liv, og virker ikke efter hensigten. 

 

 

 

 


